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Abstract (en)
Fastening device for a sport shoe, which has a base part (1) which can be fastened on the sport shoe and in which a cable roller (6) is connected in
a rotationally fixed manner to a rotary body (17) which has a toothing (21) which interacts with a blocking device (24, 27) on the base part (1). The
rotary body is furthermore loaded with an axial spring (16) and can assume a starting position (A), a central position (B) and a free-wheeling position
(C) by axial mobility. The base part (1) has an intermediate ring (12) supported on it which is coupled to the rotary body (17) via a locking piece (19)
and a further toothing (14), which consists of n segments each with a coil-shaped sliding flank and a locking flank, in such a manner that the spring-
loaded locking piece (19), by axial movement of the rotary body (17) against the axial spring (16) into the central position (B), moves first towards
the axial spring (16) along a locking flank and then along a sliding flank to the next locking flank, as a result of which the rotary body (17) rotates by
a given angle and returns axially into the starting position (A). <IMAGE>

Abstract (de)
Spannvorrichtung für einen Sportschuh, die einen an dem Sportschuh befestigbaren Basisteil (1) aufweist, in dem eine Seilrole (6) drehfest mit
einem Drehkörper (17) verbunden ist, welcher eine mit einer Blockierung (24, 27) am Basisteil (1) zusammenwirkende Verzahnung (21) aufweist.
Der Drehkörper ist weiters mit einer Axialfeder (16) belastet und kann durch axiale Bewegbarkeit eine Ausgangsstellung (A), eine Mittelstellung
(B) und eine Freilaufstellung (C) einnehmen. Der Basisteil (1) weist einen daran abgestützten Zwischenring (12) auf, der mit dem Drehkörper (17)
über ein Sperrstück (19) und eine weitere Verzahnung (14), die aus n Segmenten mit je einer wendelförmigen Gleitflanke und einer Sperrflanke
besteht, so gekoppelt ist, daß sich das federbelastete Sperrstück (19) durch axiales Bewegen des Drehkörpers (17) gegen die Axialfeder (16) in die
Mittelstellung (B) zunächst gegen die Axialfeder (16) entlang einer Sperrflanke und sodann entlang einer Gleitflanke bis zur nächsten Sperrflanke
bewegt, wodurch sich der Drehkörper (17) um einen bestimmten Winkel verdreht und axial wieder in die Ausgangsstellung (A) gelangt. <IMAGE>
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